

流水槽模具节能减排，水泥流水槽模具难脱模怎么办？

产品名称	流水槽模具节能减排，水泥流水槽模具难脱模怎么办？
公司名称	保定市玉达模具制造有限公司
价格	100.00/个
规格参数	质量体系:ISO9001 型号:型号齐全 产地:河北保定
公司地址	河北省保定市清苑区闫庄乡南闫庄村
联系电话	13503120801

产品详情

玉达流水槽模具，水泥流水槽模具，流水槽钢模具

保定玉达 13582382726

流水槽模具的难脱模问题的解决

1) 浇筑：施工时混凝土的配比要适中，浇筑时用力要均，不能将混凝土外漏。

1) pouring: the proportioning of the concrete must be moderate during construction, and the strength must be uniform when pouring, so the concrete can not be leaked out.

2) 震动：振动棒在震动过程中用力需均匀，适当即可。

2) vibration: the vibrating bar should be evenly distributed in the course of vibration.

3) 拆模：流水槽模具拆模是重中之重，首先是流水槽模具上面的螺丝要定期加润滑油，以免螺丝生锈。拆模的时候一定要小心一些，尽量避免发生流水槽模具变形的事情发生，影响到下次的使用。还有一点要注意的就是注意脱模力度，不要损坏已经凝固好的成品。

3) dismantling: water groove mold removal is the top priority. First of all, the screws on the water trough mold should be lubricated regularly to avoid rusting screws. We must be careful when removing the mold, try to avoid the occurrence of the deformation of the water trough mold, and affect the next use. Another point to note is to pay attention to the release strength, do not damage the finished product.

